
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 24. februar 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål Æ
Med baggrund i Dansk Byggeris notat ”Rekordoptag skaber akut behov for
studieboliger” offentliggjort den 30. juli 2015, der viser, at studieoptag alene
skaber efterspørgsel på godt 20.000 boliger, bedes ministeren redegøre for,
hvilke initiativer regeringen vil tage for at støtte kommunerne i deres opgave
med at sikre, at den stigende efterspørgsel efter studieboliger bliver imøde-
kommet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan Johansen (S) og Mette Reissmann
(S).

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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